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UCHWAŁA NR …………………….. 

RADY MIEJSKIEJ GÓRY KALWARII 

z dnia ………………………. 2020 r. 

w sprawie wyrażenia woli przystąpienia do współpracy w zakresie realizacji zadania  

„Rozbudowa drogi wojewódzkiej  nr 683 na terenie wsi Sobików, gmina Góra Kalwaria , 

powiat piaseczyński” 

 

Na podstawie art.10 § 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. 

U. z 2020 r. poz. 713) uchwala się, co następuje: 

 

§ 1. Gmina Góra Kalwaria wyraża wolę podpisania porozumienia pomiędzy Gminą 

Góra Kalwaria a Województwem Mazowieckim w zakresie realizacji zadania „Rozbudowa 

drogi wojewódzkiej nr 683 na terenie miejscowości Sobików, gmina Góra Kalwaria, powiat 

piaseczyński”  

§ 2. Upoważnia się Burmistrza Miasta i Gminy Góra Kalwaria do podpisania 

porozumienia , o którym mowa w § 1. 

§ 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

Jan Rokita 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
 

 

 

 

 

U z a s a d n i e n i e 
do projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli przystąpienia do współpracy w zakresie 

realizacji zadania  „Rozbudowa drogi wojewódzkiej  nr 683 na terenie wsi Sobików, gmina 

Góra Kalwaria , powiat piaseczyński” 

 

Rozbudowa drogi wojewódzkiej nr 683 na terenie gminy Góra Kalwaria zainicjonowana 

ostała oddolnie, tj. na wniosek mieszkańców Sobikowa i Cendrowic. Zarządca drogi, uznając 

słuszność argumentów, podjął decyzję o wprowadzeniu do planu inwestycyjnego 

samorządu województwa mazowieckiego przedmiotowej inwestycji, niemniej jednak 

zawnioskował o udzielenie pomocy finansowej na opracowanie dokumentacji projektowej. 

Zgodnie z przedstawioną propozycją pomoc finansowa w formie dotacji celowej udzielona 

ma zostać w 2022 roku w wysokości około 30% kosztów opracowania dokumentacji 

projektowej, tj. w kwocie 46.000 zł. Koszty rozbudowy nawierzchni pokryje samorząd 

województwa mazowieckiego. 

Przedmiotowa inwestycja, w efekcie końcowym, przyczyni się do zwiększenia 

bezpieczeństwa i komfortu osób podróżujących na terenie naszej gminy. 

 
 


